
це через відсутність належної 
спортивної бази. А ви як вва
жаєте?

-  Що діти здебільшого сидять 
за гаджетами -  передусім винні 
батьки. Замість того щоб з ма
лих років прищеплювати дитині 
любов до спорту, віддаючи її в 
якісь секції, купують електронні 
забавки.

Немає бази, де б розвивали
ся,- це звичайна відмовка. Бо в 
Рівному достатньо спортивних 
майданчиків, де можна пограти 
у футбол, волейбол, баскетбол, 
покачати прес чи біцепси. Було б 
бажання.

А от з підготовкою спортсме-

ненських спортсменів привозить 
з Європи чи світу медаль, чи не 
кожен з можновладців успіх рів
нів записує спортсмена до влас
них надбань і заслуг.

Можливо, зважаючи на те, що 
от-от розпочнеться реконструк
ція «Авангарду» і знову заговори
ли про будівництво 50-метрового 
басейну, у нас щось і зміниться. А 
зараз маємо те, що маємо.

-  У яких видів спорту в Рів
ному найкращі перспективи?

-  Та по суті у всіх. Бо за який не 
візьмемося, скрізь маємо призе
рів. От, для прикладу, бокс. Торік 
обласна федерація боксу про
вела в Рівному за моєї підтримки

України», на який завітав голо
ва федерації Сергій Конюшок і 
багаторазовий чемпіон Європи і 
світу Василь Вірастюк, дуже спо
добався також його учасникам і 
глядачам, які в один голос відзна
чали високий рівень організації 
змагань. Якщо пам’ятаєте, люди 
навіть у дощ не розбіглися, а сто
яли під накриттям і спостерігали 
за змаганнями. Хоча самотужки 
організовувати такі представ
ницькі турніри, повірте, вкрай 
нелегко, я й надалі робитиму все, 
аби рівняни мали можливість на
солоджуватися видовищним свя
том сили, краси і здоров’я.
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